
 
 
 
 

 

 
 

 

 07.06.2023 –תאריך 

 מכללת וושינגטון   -מיקום

 19פרוטוקול ישיבת מועצה מספר  

 

 נוכחים:

 תפקיד  שם מלא

 ראש המועצה המקומית גדרה ויו"ר האשכול יואל גמליאל 

 ראש מועצה אזורית ברנר  דורון שידלוב

 ראש המועצה האזורית חבל יבנה משה ליבר 

 ראש העיר קריית מלאכי סגן  יוסי סולימני

 ראש המועצה האזורית נחל שורק  שי רייכנר 

 מנכ"לית המועצה המקומית ברנר  אלונה קליימן 

  צוות אשכול שורק דרומי  

 מנכ"לית אשכול שורק דרומי  שירה דקל כץ 

 מתכללת בריאות אשכול שורק דרומי  נסיה שטרסבורג 

 מכרזי אשכול שורק דרומי   דני לוין  

 יועמ"ש אשכול שורק דרומי  יה  -דוד רן 

 מנהלת פרויקטים  מרסיאנו הגר 

 :חסרים

 תפקיד  שם מלא

 המועצה האזורית יואב  יתמנכ"ל מירית דגני

 ראש המועצה המקומית מזכרת בתיה גבי גאון

 מנכ"ל המועצה המקומית קריית עקרון  ניסן גז 

 מנכ"לית המועצה המקומית מזכרת בתיה יוספה חליבה 

 ראש המועצה המקומית קריית עקרון   חובב צברי

 מנכ"ל המועצה המקומית בני עיש קובי אלון  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 

 
 

 

 שילה כץ   - הצגת המכללה 

 לבנות דתיות מכיתה ז'.וסדות חינוך : מדרשה ,אולפנה מ עשרה 

 גילאית,תכנים,רפואה משלימה חינוך ועוד.. מענה לציבור מגוון 

,חדרי סטודיו ,מעבדות ,אולמות דונם עם מבנים משמעותיים : בריכה מחוממת מקורה  180יש תשתיות של  

 ,היכל תרבות ,אודיטוריום ועוד. 

 קאי . יכולים להיות אבן שואבת לכל מועצות האזור . אנחנו מרכז תרבותי ספורטיבי חינוכי מוזי

 סטודנטים לתואר ראשון ושני .  1000, מתוכם למידים וסטודנטים ת 2500סה"כ 

וזאת  כדי  עם המועצות על מנת לפתח ולתת מענה .אנחנו מרגישים חלק מהעשייה רוצים את שיתוף הפעולה 

 את המיטב לתושב.  לתת 

. יש לנו הרבה מה להציע ופתוחים לשיתופי  חשוב גם לנו כערך אזרחי חברתי וגם הערך הכלכלי   well being  -ה

 וכמובן השמיים הם הגבול .  פעולה . קתדרה לגיל השלישי

מנכ"ל המכללה להיות  הופך  את ראשי הרשויות  בעוד שלושה חודשים  ומזמין  מכללת  ,  עם  פעולה  לשיתופי 

 וושינגטון . 

 יואל גמליאל 

,לדוגמא יש לנו מסלול לתואר שאנחנו נותנים יום לשיתוף פעולה  א קיבלנו פנייה מגבעת וושינגטון  אף פעם ל

 גם בהקשר הזה.בעתיד אפשר לשתף פעולה  לעובדי המועצה.  חופש וסיוע במימון 

לעשות   שאפשר  בספורט  ,לדוגמא  טובים  דברים  הרבה  כאן  ספורטויש  באירועי  פעולה  של    שיתוף  גדולים 

 וזה לא כך ,אנחנט צמאים לשיתופי פעולה . ם שכולם יודעים מה אנחנו עושים אנחנו חושביהמועצה .

 שילה כץ 

 רשויות האשכול . לרקום שת"פ עבור כל הגילאים עם רושם לעצמי ולוקח על עצמי עם כניסתי לתפקיד 

 דורון שידלוב  

 .משותפת לכל הרשויותיש לי עוד רעיון , אני רוצה שלאשכול תהיה קבוצה בליגת העל של כדורסל ובכדור רגל 

 יואל גמליאל  

 הצעה ללימודי תואר ראשון כבר בתיכון . 

 שילה כץ 

 חינוך כבר בשלב התיכון.אני מדייק שאנחנו אך ורק חינוך ולא בטוח שבני נוער מכוונים ללמוד 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 

 

 
 

 

 שירה דקל: 

אנחנו נפגשים כאן היום בהפנינג בריאות אזורי לגיל השלישי שהינו אירוע שיא של קבוצות הליכה ובריאות  

 שפתחנו ברשויות האשכול .היה מוצלח מאוד והתושבים מבקשים להמשיך . 

ברשויות שלכם לעשות מהלך משמעותי לקידום שבילי הליכה לגיל השלישי  100מסגרת מוני  קיימת אופציה ב

 ותיקים נוספים לצאת מהבית וללכת ברחבי הרשות טרה להנגיש את המרחב הציבורי ולעודד אזרחים וזאת במ 

 : עדכונים  

 : מרכז מצפ"ן  -

עם   הפעילות  את  האשכול    34פתחנו  ברחבי  טובים ילדים  פידבקים  קיבלנו  וכבר  מאוד  מרגש  .זה 

,בשלב הזה ננסה להזמין אתכם באופן יותר אינטימי  מהילדים וההורים.בהמשך נקיים אירוע פתיחה  

 שמותאם לילדים . 

 

 : אגיד אנרגיה אזורית  ת  -

בנוגע להקמת תאגיד אנרגיה אשכולי .מאמינה שבעוד שלושה שבועות יהיה  אנחנו בתהליכי בחינה  

 רשויות האשכול . ך המלצות עבור לנו מסמ 

 להמתין למסמך שלנו לפני התקדמות .יודעת שקיבלם פניות מגורמים שונים ,מציעה שבשלב הזה 

 יואל גמליאל: 

 התקדם עם הקמת התאגיד בשלב הזה. יש לך זמן עד נובמבר בכל מקרה לא ניתן ל

 

 : תוכנית הכשרה אזורית למנהיגות נשית  -

נשים אזורית .ראשי הרשויות סבורים כי קול קורא של המשרד לשיוויון חברתי לקבוצת מנהיגות נשית  

 . 2023יש להתחיל את הפעילות בנובמבר 

 והרשמה והתחלת פעילות בנובמבר. ניתן כרגע לבצע פרסום 

 

  100MUNI- נסיה שטראוסברג  

 מצ"ב -  הצגת מצגת

 יואל גמליאל  

 לקיים מסלולי הליכה בטוחים . תעשו סקר בכל רשות איפה כדאי לאזרחים ותיקים 

 תעבירו לנו את הדברים שצריך לעשות ואנחנו ננגיש.

 של המועדון . עד סוף השנה הרשויות יממנו את הקבוצות הקיימות 

 צבועים ". בישבות הללו שנקבל החלטות על דברים " לא  •

 דורון שידלוב 

 המון תודה . מהלך יפה , 

מוצלח וצריך להמשיך אותו . לא רק הליכה אפשר לחשוב גם על אימון בוקר  מועדון הליכת הבוקר כפיילוט היה  

 כגון : התעמלות .

  +60התייחסות לאפ 

 ? מה צריך לשפר ? + , אני רוצה לקבל עדכון האם זה מתקדם 60שנתיים אנחנו באפ -כבר שנה וחצי 



 
 
 
 

 

 
 

 

 

 

 

 יוסי סולימאני  

טווח    בין התוכניות הארוכות? איך מדייקים את החיבור    +60מתחבר לאפ    100אשמח להבין איך המוני  אני  

 ת. לעשייה המידי

נמוכה עד    הייתה    המודעותכול להגיד לכם שזה עובד נהדר ,אצלנו לדוגמא  + אני י60של אפ  כיו"ר הועדה  

 לגיל הזה.ענה , כי יש צורך מאוד גדול למ וראינו התנפלות על זה  +60שנכנס אפ 

 שירה דקל: 

 + על מנת שעד שנקיים מפגש תדעו איפה אנחנו עומדים . 60עדכון אודות אפ אנחנו נדאג להעביר לכם 

 אפשר באחת הישיבות הקרובות להציג את זה . 

 

 חתימת יו"ר: __________________. 

 

 חתימת מנ"כלית: ______________.  

 

 

 

 

 

 


